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Abstract (en)
[origin: WO2022111987A1] The hand-held power tool (1) according to the invention comprises a transmission housing (24) for accommodating a
transmission (23), a motor housing (25) for accommodating a motor (5), an end shield (28) arranged between the transmission housing (24) and the
motor housing (25) for mounting a shaft (21) of the motor (5), at least one first screw (32) which secures the end shield (28) to the motor housing
(25), the first screw (32) being disengaged from the transmission housing (24), and at least one second screw (33) which secures the transmission
housing (24) to the end shield (28), the second screw (33) being disengaged from the motor housing (25).

Abstract (de)
Die erfindungsgemäße Handwerkzeugmaschine (1) umfasst ein Getriebegehäuse (24) zur Aufnahme eines Getriebes (23), ein Motorgehäuse
(25) zur Aufnahme eines Motors (5), einen zwischen dem Getriebegehäuse (24) und dem Motorgehäuse (25) angeordneten Lagerschild (28)
zur Lagerung einer Welle (21) des Motors (5), mindestens eine erste Schraube (32), welche das Lagerschild (28) an dem Motorgehäuse (25)
befestigt, wobei die erste Schraube (32) außer Eingriff mit dem Getriebegehäuse (24) steht, und mindestens eine zweite Schraube (33), welche das
Getriebegehäuse (24) an dem Lagerschild (28) befestigt, wobei die zweite Schraube (33) außer Eingriff mit dem Motorgehäuse (25) steht.
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